

General Motors Company Pure Room Group A 康辉代办通用汽车

Company Name 公司名  
China Comfort Travel

Room 房号 : 9089  
Arrival 入住日期 : 23/08/22  
Departure 离店日期 : 30/08/22  
Loyalty Number 会员号码 :  
CRS No. 确认号 :  
Voucher No. 旅行凭证 :  
Cashier 收银员 : / 99

### INFORMATION INVOICE 账单

Chengdu Marriott Hotel Financial Centre printed by JWANG144 on 30-AUG-22 Page 1 of 1

Folio No. 账单号

DATE 日期	REFERENCE 备注	CHARGES 消费	CREDITS 付款	BALANCE DUE 余额
24/08/22	Bank Transfer			219,648.00
25/08/22	Accommodation	187,300.72		
25/08/22	Chengdu Kitchen	31,822.00		
25/08/22	Room Service	5,700.00		
25/08/22	Manual - China Union Pay 2607 XX/XX			3,600.00
26/08/22	Accommodation	16,800.14		
Total 总计		241,622.86	223,248.00	
Balance 余额				CNY18,374.86

温馨提示：酒店停车场为第三方经营管理，请不要将您的贵重物品放置在车内，如有遗失或者损坏，酒店不承担任何责任。

This statement is your only receipt. I agree that I am personally liable for the above-mentioned payment and if the person, company or association indicated by me as being responsible for the payment, I understand that my liability shall be joint with such person, company or association if the amount is not received within 30 days.  
此结算单是酒店提供的唯一收据。本人同意承担上述费用，如酒店于30天内未有收到由本人指定负责有关费用的人士、公司或团体付款，我将有责任承担以上费用。

Guest Signature

宾客签署：

Thank you for your stay, We wish you a very pleasant journey.



Chengdu Marriott Hotel Financial Centre  
成都首座万豪酒店

No.999 Tianfu Avenue North, High-Tech Zone Chengdu, Sichuan, 610041 P.R.C  
中国四川省成都市高新区天府大道北段999号 邮编：610041  
Tel 电话 +86 (28) 8808 8888 Fax 传真 +86 (28) 8816 8888

  
MARRIOTT  
CHENGDU  
FINANCIAL CENTRE  
成都首座万豪酒店

General Motors MM 康辉-通用会务组团

Company Name 公司名

General Motors MM

Room 房号 : 9035  
Arrival 入住日期 : 22/08/22  
Departure 离店日期 : 30/08/22  
Loyalty Number 会员号码 :  
CRS No. 确认号 :  
Voucher No. 旅行凭证 :  
Cashier 收银员 : /

### INFORMATION INVOICE 账单

Chengdu Marriott Hotel Financial Centre printed by JWANG144 on 30-AUG-22 Page 1 of 1

Folio No. 账单号

DATE 日期	REFERENCE 备注	CHARGES 消费	CREDITS 付款	BALANCE DUE 余额
23/08/22	Accommodation	4,199.97		
24/08/22	Accommodation	6,899.96		
25/08/22	Accommodation	9,600.01		
26/08/22	Accommodation	4,199.98		
	Total 总计	24,899.92	0.00	

Balance 余额

CNY24,899.92



温馨提示：酒店停车场为第三方经营管理，请不要将您的贵重物品放置在车内，如有遗失或者损坏，酒店不承担任何责任。

This statement is your only receipt. I agree that I am personally liable for the above-mentioned payment and if the person, company or association indicated by me as being responsible for the payment, I understand that my liability shall be joint with such person, company or association if the amount is not received within 30 days.  
此结算单是酒店提供的唯一收据。本人同意承担上述费用，如酒店于30天内未有收到由本人指定负责有关费用的人士、公司或团体付款，我将有责任承担以上费用。

Guest Signature

宾客签署：

Thank you for your stay, We wish you a very pleasant journey.

Chengdu Marriott Hotel Financial Centre  
成都首座万豪酒店

No.999 Tianfu Avenue North, High-Tech Zone Chengdu, Sichuan, 610041 P.R.C  
中国四川省成都市高新区天府大道北段999号 邮编：610041  
Tel 电话 +86 (28) 8808 8888 Fax 传真 +86 (28) 8816 8888

  
MARRIOTT  
CHENGDU  
FINANCIAL CENTRE  
成都首座万豪酒店